
Helmond, 23 november 2014 

Aan het college van B&W 

Onderwerp: vragen stankoverlast 

Afgelopen donderdag 20 november hadden veel Helmonders last van stank. Er werden 
tientallen klachten gemeld. De veroorzaker van de stank werd snel door de 
Omgevingsdienst Zuidoost-Brabant (ODZOB) opgespoord. Het bleek dat zogenaamd 
‘shredderafval’ was gaan broeien. Om de overlast weg te nemen zijn passende 
maatregelen genomen. 

Op de website van de Omgevingsdienst Zuidoost Brabant is de nodige 
achtergrondinformatie te vinden. Wij missen daarbij het aspect gezondheid. Vandaar de 
volgende vragen. 

1) Leverde de stankgolf mogelijk risico’s op voor de volksgezondheid? 

2) Zo ja, kunt u dat toelichten? 

3) Is er brandgevaar geweest? Graag een toelichting. 

4) Hoe gaat u zorgen dat het betrokken bedrijf maatregelen neemt om herhaling te 
voorkomen? 

Met vriendelijke groet, 

Franc Verstappen 
Hans Verbakel 
(SP-raadsleden) 

 


